
Sprawozdanie  

Komisji Kultury, Turystyki, Promocji i Sportu. 

 

 

 
        Członkowie komisji spotkali się 16 listopada, gdzie omawiali następujące tematy: 

 

          Opiniowanie projektu budżetu na 2023r.  

Po przedstawieniu projektu budżetu przez Skarbnika Miasta Damiana Cieślara, został on 

zaopiniowany pozytywnie, 6 głosami „za” przy 2 głosach wstrzymujących. 

          Kolejnym tematem była, analiza rozwoju budowy ścieżek rowerowych.  

Po przedstawieniu i omówieniu tego tematu  przez pana Sylwestra Foltyna Sekretarza Miasta 

Wisła, członkowie komisji jednogłośnie zaopiniowali temat pozytywnie. 

         Natomiast kolejny temat związany z podsumowaniem sezonu letniego Basenów Wisła, 

został omówiony wspólnie z członkami komisji Gospodarki Komunalnej, Przestrzegania 

Prawa i Porządku Publicznego, Ochrony Środowiska, Leśnictwa i Rolnictwa. Temat ten 

przedstawił  Prezes Zarządu Pan Michał Dąbrowski. Członkowie jednogłośnie „za” przyjęli 

informacje omówione przez Prezesa Zarządu. 

 

  

         Członkowie komisji spotkali się również 22.11.2022r. na komisjach połączonych, gdzie 

omawiano materiały kierowane na Sesję Rady Miasta. 

 

       Nie podjęto żadnych wniosków. 

 

              

                                                                                                    Przewodniczący Komisji 

 

 

                                                                                                      Sławomir Wantulok 

 

       

                                                                                                          

 

 

                                                                                       

        

 

  


